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PROTOKÓŁ NR XL/2021 
z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 26 listopada 2021 roku (piątek) 
godz. 1300 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 
 

 
1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Sieradzkiego Jan Kołodziejczyk na podstawie art. 15               

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym stwierdził,                                      

że Przewodnicząca Rady zwołała na dzień 26 listopada 2021 roku na godz. 13
00

 XL sesję 
Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-2023. Wiceprzewodniczący otworzył obrady 

XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu stacjonarnie udział wzięli członkowie Zarządu: 
1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz - Wicestarosta 

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu  

 

 

Ponadto obecni byli: 
1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Tomasz Frątczak – radca prawny w/m. 

  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk po stwierdzeniu kworum stwierdził,                           

że w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne /nieobecna radna Olga 

Kołoszczyk/.   

 

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 
4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma 

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 
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16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

 

2. Przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Wystąpienia przybyłych gości. 

5. Wystąpienia radnych. 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od XXXIX do XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

7. Informacja na temat przygotowania zimowego dróg w sezonie zimowym 2021/2022.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat 

Sieradzki w 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 
Goszczanów umowy dotacji na bieżącą naprawę chodnika w miejscowości Ziemięcin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych z terenu Powiatu 

Sieradzkiego na 2022 rok.  

12. Sprawy różne.  

13. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Jan Kołodziejczyk wniósł o wprowadzenie 

następujących projektów uchwał:  

 

Zasady wysokości diet dla radnych Powiatu określają przepisy ustawy z dnia 05 czerwca 

1998 roku o samorządzie powiatowym oraz rozporządzenie Rady Ministrów. W związku ze 

zmianą rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie maksymalnej wysokości diet 

przysługujących radnemu Powiatu ( Dz.U.2021.poz.1975) uchwalić należy wysokości diet 

radnych zgodnie z ww. rozporządzeniem. W związku z powyższym wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady 

Powiatu Sieradzkiego – jako punkt 12; 

W związku ustawą z dnia 17 września 2021 roku o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw wprowadziła 

zmiany m.in. w ustawie z dnia 21 listopada 2008 o pracownikach samorządowych, gdzie 

nałożono obowiązek określenia minimalnego wynagrodzenia osób na poziomie nie niższym 
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niż 80%. Zachodzi konieczność  dostosowania wynagrodzenia Starosty do obowiązujących 

regulowań, określonych w rozporządzeniu Rady Ministrów z dni a25 października 2021 roku 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 

W związku z powyższym wiceprzewodniczący wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu 

Sieradzkiego – Starosty – jako punkt 13.  

W związku z zawartym porozumieniem Gmina Złoczew realizuje zadanie pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec”, na które pozyskała środki z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Wkład własny zostanie sfinansowany przez Powiat Sieradzki                         

i Gminę Złoczew w proporcji 50/50.  W związku z powyższym wniósł o wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji                                 

i finansowania zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec” 

w roku 2022 – jako punkt 14. 

 
Wiceprzewodniczący Rady skierował zapytanie czy są inne wnioski do porządku obrad? 

  
Więcej wniosków nie zgłaszano.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Wilczyński 

Radny Konrad Wilczyński zaproponował zmianę do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Starosty stwierdzając,                           

że wnioskodawcy proponują ustalenie wynagrodzenia Starosty na poziomie 16.104,00 zł. 

Radny stwierdził, że w dobie szalejącej inflacji należy solidaryzować się z mieszkańcami                        

i niewybaczalne byłoby tak duże zwiększanie pensji w służbie publicznej.  W dalszej swojej 

wypowiedzi radny w imieniu Klubu Radnych „Ziemia Sieradzka” zaproponował, aby zgodnie 

z nowymi przepisami zwiększyć wynagrodzenie Starosty w kwocie minimalnej tj.                  

16.104,00 zł na co składają się następujące składniki w kwotach: wynagrodzenie zasadnicze – 

8.344,00 zł; dodatek za wieloletnią pracę – 1.668,80 zł; dodatek specjalny – 3.301,20 zł oraz 

dodatek funkcyjny – 2.760,00 zł. Radny stwierdził, że kwota 16.104,00 zł zł jest to godziwe 

wynagrodzenie i jest to uczciwa propozycja w stosunku do dzisiejszej rzeczywistości dodając, 

że jeżeli będzie taka możliwość i inflacja zwolni i mieszkańcom Powiatu się polepszy to 

wówczas Rada może tą kwotę podnieść. Radny podkreślił, że jest to wniosek formlany.   

Więcej wniosków nie zgłaszano.  

Przystąpiono do głosowania zgłoszonych wniosków.  
 

Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady Powiatu Sieradzkiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof 
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Żubrowski 

WSTRZYMAŁ SIĘ (2) 

Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Olga Kołoszczyk 

 

Głosowano w sprawie:  wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Starosty.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski 

WSTRZYMAŁ SIĘ (2) 

Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Olga Kołoszczyk 

 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji i finansowania zadania pn.: 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec” w roku 2022.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Olga Kołoszczyk 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego                 
po zmianach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

PRZECIW (1) 
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Edward Szewczyk 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

 

Wiceprzewodniczący poinformował, że wniosek zgłoszony przez radnego Konrada 

Wilczyńskiego będzie głosowany przy procedowaniu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Starosty. 

 

Porządek obrad po zmianach. 

 

1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Wystąpienia przybyłych gości. 

5. Wystąpienia radnych. 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od XXXIX do XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

7. Informacja na temat przygotowania zimowego dróg w sezonie zimowym 2021/2022.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat 

Sieradzki w 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 
Goszczanów umowy dotacji na bieżącą naprawę chodnika w miejscowości Ziemięcin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych z terenu Powiatu 

Sieradzkiego na 2022 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady Powiatu 

Sieradzkiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu 

Powiatu Sieradzkiego – Starosty.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji i 

finansowania zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec” 

w roku 2022. 

15. Sprawy różne.  

16. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 

3.Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Czyżak 

 

Radny Andrzej Czyżak stwierdził, że w protokole z XXXIX sesji dotyczącej 

zwiększenia budżetu Domu Pomocy Społecznej w Sieradzu zapis powinien brzmieć cyt. 

„Radny Andrzej Czyżak stwierdził, że wyliczając coroczne zwiększenie budżetu na płace                

w Domu Pomocy Społecznej Sieradz to 7%, czy tak jest? -  koniec cytatu. Radny zwrócił się z 

prośbą o poprawkę zapisu.    

 

Więcej uwag nie zgłaszano. Protokół został przyjęty. 
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4. Wystąpienia przybyłych gości. 
 

Mieszkańcy mieli możliwość zgłoszenia udziału w obradach i zgłosił się Pan Jan Grzelczyk – 

Radny Gminy Goszczanów. Wiceprzewodniczący poprosił o zabranie głosu.  

 

Radny Gminy Goszczanów - Jan Grzelczyk odniósł się do petycji w sprawie budowy drogi 

powiatowej nr 1737E na odcinku Chlewo-Cielce, którą zgłosił, jako radny i stwierdził, że 

Rada uznała petycję za uzasadnioną, lecz nie są podejmowane żadne działania w sprawie 

budowy ww. drogi i mieszkańcy na ww. drogę oczekują 50 lat, a jest to nieduży odcinek drogi 

bo to jest 6 km i w pobliżu znajduje się szkoła, kościół  i ludzie się chcą budować. Radny 

stwierdził, że chciałby żeby jego wnuki uczęszczały do szkoły do Powiatu, lecz gmina nie ma 

żadnego autobusu do Powiatu, zaś dzieci z terenu gminy uczęszczają do szkoły w Kaliszu                        

i wybudowanie tej drogi spowodowałoby wyrównanie szans wszystkim mieszkańcom gminy 

bo jak możemy się zrównać z gminami, które  mają drogi asfaltowe. Drugą kwestią, jaką 
poruszył radny jest zwożenie kamienia i pozostawianie go w lesie, który nie jest on 

przeznaczony na budowę tej drogi. Radny zwrócił się do władz i radnych Powiatu o podjęcie 

działań w sprawie budowy ww. drogi, która przyczyniłaby się do rozwoju całego regionu.   

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Robert Piątek odnosząc się do wypowiedzi 

przedmówcy stwierdził, że Rada Powiatu uznała petycję za uzasadnioną, lecz nie oznacza to 

że ww. droga będzie przebudowywana dodając, że droga jest w złym stanie technicznym, jest 

to droga tłuczniowa nie posiadająca nawierzchni asfaltowej dodając, że jest to droga                            

o znaczeniu lokalnym i mieszka tam 20 mieszkańców i w związku z tym pozyskanie środków 

na przebudowę ww. drogi jest zdecydowanie bardzo trudne. Dyrektor stwierdził, że ww. 

temat należałoby wnieść na Radę Gminy Goszczanów i przeanalizować przejęcie ww. drogi 

przez gminę celem zmiany kategorii na drogę gminną dodając, że w niedalekiej odległości 

jest przebudowana w cześci droga przez Wilkszyce-Krąków do Cielc i w związku z tym 

równoległa droga, która biegnie przez Chlewo-Cielce mogłaby być drogą gminną i w ten 

sposób mogłaby być przebudowana za mniejsze pieniądze, niż jako droga powiatowa. 

Dyrektor dodał, że jako droga gminna mogłaby ona spełniać zupełnie inne parametry                            

i wykonanie budowy odbyłoby się za mniejsze środki finansowe, a dla ruchu, który by się tam 

odbywał byłaby wystarczająca.  

 

Radny Gminy Goszczanów - Jan Grzelczyk stwierdził, że ww. droga prowadzi z Łodzi do 

Kalisza i to nie jest droga, która kończy się na 20 gospodarstwach i wybudowanie ww/. drogi 

przyniosłoby korzyść nie tylko mieszkańcom, ale całemu regionowi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnemu Gminy Goszczanów za zabranie głosu oraz 

Dyrektorowi za udzielenie wyjaśnień dodając, że ww. temat będzie monitorowany.  

   

    

5. Wystąpienia radnych. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Maciej Sulgan 

- Konrad Wilczyński 
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Radny Maciej Sulgan skierował następujące zapytanie: czy został wyłoniony wykonawca na 

budowę ronda Armii Krajowej i Sikorskiego? W dalszej wypowiedzi radny stwierdził, że w 

bieżącym miesiącu doszło do zwolnienia z funkcji Dyrektora Domu pomocy Społecznej                      

w Sieradzu i obowiązki zostały przejęte przez wicedyrektora domu. W związku z powyższym 

radny skierował zapytanie czy został już opracowany plan naprawczy, który miał być 
opracowany i czy uniknie się zwolnień pracowników w Domu Pomocy Społecznej                             

w Sieradzu? 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek poinformował, że na chwilę 
obecną nastąpiło otwarcie ofert z przetargu, umowa nie jest jeszcze podpisana,                                     

ale zamkniemy się w kwocie, jaką powiat posiada i w najbliższym okresie zostanie podpisana 

umowa i ww. zadanie będzie realizowane.    

 

Radny Maciej Sulgan skierował zapytanie: na jaką kwotę opiewa ww. inwestycja? 

 

Dyrektor odpowiedział, że jest to kwota ok. 260 tys. zł.  

 

Na pytanie dotyczące Domu Pomocy Społecznej w Sieradzu odpowiedziała Wicestarosta – 

Kazimiera Gotkowicz i poinformowała, że nie został sporządzony plan naprawczy, bo decyzja 

o odwołaniu Pani Dyrektor zapadła niedawno. Odnosząc się do drugiej części pytania Pani 

Wicestarosta odpowiedziała, że jako organ prowadzący należy wymagać od dyrektora 

wyłonionego w konkursie działań uzgadnianych z zarządem i mających na celu sporządzenie 

planu naprawczego. Odnosząc się do kwestii zwolnień pracowników w Domu Pomocy 

Społecznej w Sieradzu Wicestarosta poinformowała, że zwolnienia nie są planowane dodając, 

że nie przewidzi się sytuacji jak będzie za miesiąc lub dwa, zaś na chwilę obecną nie ma 

żadnych planów dotyczących zwolnień pracowników. Ponadto Wicestarosta poinformowała, 

że pracownicy otrzymali z okazji dnia pracownika pomocy społecznej bardzo wysokie 

nagrody.       

 

 

Radny Konrad Wilczyński poruszył temat dotyczący ulicy Kościuszki w Sieradzu i stwierdził, 

że ww. ulica była zawsze sieradzką ikoną, gdzie wjeżdża się do centrum, do starówki i na 

dzień dzisiejszy chodniki i krawężniki na tej drodze są w złym stanie technicznym. Radny 

zwrócił się z prośbą o jak najszybszą naprawę i podjęcie decyzji naprawy krawężników                       

w kierunku ronda dodając, że na ulicy Kościuszki i Żwirki Wigury jest sygnalizacja świetlna     

i nadaje się ona do tego, aby wprowadzić czasowy sygnalizator, który informowałby o tym 

czy możemy ruszyć, czy za chwilę będzie czerwone światło i należy zastanowić się czy jest 

taka możliwość. Radny stwierdził, że jadąc ulicą Żwirki i Wigury skręcając w prawo brakuje 

strzałki warunkowej, która pozwoliłaby opuszczanie w prawo większej ilości pojazdów. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek poinformował, że jeżeli 

chodzi o ulice Kościuszki to część, która biegnie do rynku od placu Piłsudskiego jest 

przebudowana w bardzo fajnym standardzie dodając, że drugi odcinek od placu Piłsudskiego 

do ronda to tam chodniki są podnoszone przez konary drzew i należałoby uzyskać zgodę od 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska zgodę na wycinkę tych drzew. Odnosząc się do 

strzałki warunkowej poinformował, że były prowadzone rozmowy z projektantem 

sygnalizacji, który stwierdził, że instalacja takiej strzałki jest niemożliwa dodając, że za 

czasomierzem część Komisji Bezpieczeństwa Ruchu uważa, że powoduje on lekkie 

upłynnienie ruchu, lecz przede wszystkim kierowca widząc, że ma się włączyć zielone 
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światło przyspiesza, co powoduje zdecydowanie większe niebezpieczeństwo użytkowników 

ruchu.  

         

Radny Konrad Wilczyński stwierdził, że uważa, że jeżeli jest sygnalizacja stała w tym 

wypadku strzałka warunkowa i należałoby ją ustawić w prawą stronę, bo nie ma kolizyjności, 

zaś ustawienie czasowe sygnalizacji pozwala na wszystkie te warianty i wyraził zdziwienie, 

że projektant sygnalizacji zajął stanowisko przedstawione przez Dyrektora. Jego zdaniem 

projektant ma pełną możliwość ustawienia, w którym momencie będzie świeciła się strzałka 

w prawo. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg stwierdził, że poruszy temat strzałki warunkowej                         

i jeżeli będzie możliwe zainstalowanie takiej strzałki w tej strukturze, która funkcjonuje 

zostanie to zrealizowane.       

 

Radny Maciej Sulgan skierował zapytanie: dlaczego powiat wystawił na sprzedaż dwa 

budynki tj. budynek CKU na ulicy Mickiewicza i budynek po dawnym Domu Dziecka                      

w Rafałówce. Radny stwierdził, że środki pozyskane ze sprzedaży zostaną przeznaczone na 

zakup część budynku gdzie znajduje się Politechnika Łódzka i czemu to ma służyć dodając, 

że mieszkańcy się pytają, w jakim celu powiat chce zakupić tą część skoro w budynku 

Starostwa jest wiele pomieszczeń, które nie są zagospodarowane.   

  

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior poinformował, że na dzień dzisiejszy budynki nie zostały 

wystawione na sprzedaż dodając, że powiat planuje zakupić część budynku gdzie jest 

Politechnika Łódzka, gdzie zostanie przeniesione Starostwo, zaś budynek, w którym obecnie 

znajduje się Starostwo byłby do wydzierżawienia, bo jest dużo chętnych do dzierżawy 

pomieszczeń i na chwilę obecną wszystkie pomieszczenia są zagospodarowane w budynku 

Starostwa. Starosta dodał, że przeniesienie Starostwa do budynku Politechniki byłoby 

zdecydowanie wygodniejsze dla petentów i dla osób, które wynajmują ten budynek.                                

W obecnym budynku pozostałby wydział komunikacji z uwagi, iż nie byłoby możliwości 

zaadoptowania pomieszczeń na potrzeby wydziału natomiast wszystkie inne wydziały 

zostałby przeniesione łącznie z salą na posiedzenia Rady Powiatu. 

 

Więcej spraw nie wnoszono.     

 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego                         
w okresie od XXXIX do XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

Starosta Sieradzki – Mariusz Bądzior przedstawił informację o działalności Zarządu Powiatu 

Sieradzkiego w okresie od XXXIX do XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego, cyt. „Panie 

Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni Goście! 

Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od XXXIX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 27 października 2021 

roku. 

► W tym okresie Zarząd Powiatu: 

• odbył 3 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania Starostwa, 

• podjął 12 uchwał oraz wiele decyzji. 

► W okresie od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu 

Sieradzkiego na 2021 rok uległ zwiększeniu o kwotę 4.831.405 zł i po stronie dochodów, 

wydatków, przychodów i rozchodów wynosi 175.606.282,82 zł.  
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► W okresie od XXXIX sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu 

podjął 2 uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok wynikających ze zmian dotacji 

państwa na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej. 

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2021 

rok polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 1.016.834 zł. 

► Szczegóły planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione w 

projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 

rok.  

► Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętej uchwały przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok 

z dnia 27 października 2021 roku  

Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę w sprawie wykonania uchwały Rady Powiatu, w 

której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na paragrafy i 

poszczególne jednostki.  

Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali poinformowani o 

wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały Rady Powiatu w 

celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych.  

► Uchwała Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2021 rok 

oraz uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 

2021 - 2036 zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w 

Sieradzu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 
► Przekazano i rozliczono dotacje dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych działających w powiecie. 

► Przygotowano propozycje zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych. 

► Opracowano projekt dochodów i wydatków budżetowych na rok 2022. 

► Wystawiono 4 skierowania do kształcenia specjalnego oraz jedno skierowanie do 

młodzieżowego ośrodka socjoterapii.  

► Nadzorowano całość spraw związanych z prowadzeniem Rejestru Stowarzyszeń 
Kultury Fizycznej. 

► Nadzorowano sprawy związane z prowadzeniem punktów nieodpłatnej pomocy 

prawnej i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. W październiku 2021r. w punktach 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego udzielono 56 

porad. 

► Przekazano do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego zbiorczą informację o 

wykonaniu zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej za III kwartał 2021 r. 

W zakresie architektury i budownictwa 
► W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 84 decyzje administracyjne w 

sprawach określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 68 decyzji pozwolenia na budowę.  
► Przyjęto 84 zgłoszenia robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na 

budowę. Wydano 54 postanowienia. 

► Przeprowadzono weryfikację 68 projektów budowlanych. 

► Zarejestrowano i wydano 110 dzienników budowy oraz jedno zaświadczenie 

lokalowe. 

► Sporządzono sprawozdania B-05 i B-06.  

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  
► W ramach nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności 

Skarbu Państwa przeprowadzono 38 kontroli terenowych działek leśnych, w tym 7 kontroli 
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sprawdzających wykonanie zabiegów pielęgnacyjnych nałożonych w wydanych wcześniej 

decyzjach. 

► Wszczęto postępowania administracyjne wobec właścicieli lasów stanowiących 

własność osób fizycznych w sprawie wydania decyzji nakazujących wykonanie zabiegów 

pielęgnacyjnych. Natomiast w wyniku zakończonych postępowań wydano 2 decyzje 

nakazujące wykonanie prac pielęgnacyjnych, zgodnie ze wskazaniami gospodarczymi 

zawartymi w uproszczonych planach urządzenia lasów. 

► Dokonano pomiaru i wycechowania drewna pozyskanego w lasach 

niestanowiących własności Skarbu Państwa w ilości ok. 150 m
3
 . 

► Wydano 94 zaświadczenia stwierdzające czy działki będące przedmiotem zbycia są 
objęte uproszczonym planem urządzenia lasu lub decyzją starosty wydaną na podstawie 

inwentaryzacji stanu lasu. 

► Po przeprowadzeniu postępowań administracyjnych, wydano 3 decyzje– 

zezwolenia na usunięcie drzew z gruntów stanowiących własność Gmin. Przeprowadzono 5 

kontroli nasadzeń zastępczych na terenie gminy Brąszewice, do których zobowiązano gminę 
w decyzjach Starosty Sieradzkiego na usunięcie drzew. Nie stwierdzono nieprawidłowości.  

► Wydano 6 zaświadczeń o wpisaniu do rejestru chronionych zwierząt podlegających 

ograniczeniom przewozowym na podstawie prawa UE oraz zaświadczenie o wykreśleniu z 

rejestru.  

► Wydano 2 decyzje dot. zmiany zezwolenie na przetwarzanie odpadów oraz 

zezwolenia na zbieranie odpadów oraz dwa postanowienia w sprawie ustanowienia 

zabezpieczenia roszczeń. Wystąpiono również do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Łodzi o przeprowadzenie kontroli miejsc magazynowania odpadów, w zakresie 

spełnienia wymagań określonych w przepisach ochrony środowiska. 

► Przeanalizowano i przyjęto zgłoszenie instalacji wytwarzającej pola 

elektromagnetyczne dot. stacji bazowej telefonii komórkowej zlokalizowanej w 

Goszczanowie. Operatorowi stacji wydano zaświadczenie o braku podstaw do wniesienia 

sprzeciwu. 

► Udzielono odpowiedzi na zapytanie o udostępnienie informacji publicznej oraz 

przekazano odpowiedź na pismo w sprawie udostępnienia informacji o środowisku. 

W zakresie geologii  
► Wydano: 

• 2 decyzje w sprawie zatwierdzenia projektu robót geologicznych dla ujęć wód 

podziemnych, 

• 2 decyzje w sprawie zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej ustalającej 

zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych, 

• postanowienie odmawiające uzupełnienia decyzji tut. organu w sprawie odmowy 

zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęcia wód 

podziemnych, 

• postanowienie o zawieszeniu postępowania administracyjnego dotyczącego 

zatwierdzenia dodatku do dokumentacji geologicznej złoża rozliczającej zasoby po 

zakończeniu wydobywania. 

► Ponadto sporządzono: 

• 4 pisma do organów współdziałających o uzyskanie opinii dotyczącej zatwierdzenia 

projektu robót geologicznych dla ujęć wód podziemnych, 

• wezwanie do złożenia wyjaśnień przez Przedsiębiorcę posiadającego koncesję na 

wydobywanie kopaliny, 

• pismo przekazujące do Samorządowego Kolegium Odwoławczego Sieradzu 

odwołanie od decyzji tut. organu w sprawie odmowy zatwierdzenia dokumentacji 

hydrogeologicznej ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęcia wód podziemnych, 
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• 8 pism informujących strony o zebraniu wszystkich materiałów dowodowych oraz o 

możliwości zapoznania się i wniesienia dodatkowych wniosków/uwag przed wydaniem 

decyzji, 

• odpowiedź na pismo Dyrektora Okręgowego Urzędu Górniczego w Kielcach 

dotyczące koncesji udzielonych przez tut. organ na wydobywanie kopaliny ze złoża.  

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 
► Wydano 39 postanowień o odmowie wszczęcia postępowania w sprawie 

wyłączenia gruntów z produkcji rolnej. 

► Wydano 7 decyzji wyrażających zgodę na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej. 

► Uzgodniono 69 projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów 

rolnych. 

►Rozpatrzono 3 sprawy dotyczących ewidencji gruntów i budynków; rozpatrzono 2 

sprawy dotyczących usterek po przeprowadzonych modernizacjach ewidencji gruntów i 

budynków na terenie powiatu sieradzkiego oraz 2 sprawy dotyczące gleboznawczej 

klasyfikacji gruntów. 

► Przeprowadzono 5 kontroli przeprowadzonej rekultywacji gruntów na wyrobiskach 

poeksploatacyjnych.  

► Wydano 2 decyzję ustalające gleboznawczą klasyfikację gruntów. 

► Wydano 2 decyzje uznające rekultywację gruntów za zakończoną dla wyrobisk po 

eksploatacji kruszywa naturalnego. 

► Rozpatrzono 3 sprawy dotyczące rekultywacji gruntów. 

► Sporządzono informację dotyczącą realizacji w 2021 r. prac geodezyjnych i 

kartograficznych finansowanych z budżetu państwa. 

► Przygotowano i przeprowadzono postępowanie przetargowe na opracowanie mapy 

z projektem podziału nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Grzymaczew gmina 

Błaszki . 

► Powołano rzeczoznawców majątkowych w celu sporządzenia 3 opinii w formie 

operatów szacunkowych w celu zaktualizowania wysokości opłaty rocznej z tytułu trwałego 

zarządu; 1 opinii w formie operatu szacunkowego w celu ustalenia opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności oraz opinii w formie 

operatu szacunkowego w celu sprzedaży nieruchomości. 

► Wprowadzono do rejestru cen i wartości nieruchomości dane ze 130 aktów 

notarialnych. 

► Wprowadzono 620 zmian w ewidencji gruntów i budynków na podstawie 

wpływających dokumentów, wydano 444 wypisy z rejestru ewidencji gruntów i budynków, 

wykonano 33 wyrysy, załatwiono 30 spraw. 

W zakresie komunikacji i transportu 
► W okresie międzysesyjnym wydano: 

• 2.408 decyzji o rejestracji pojazdów, 

• 171 decyzji o wyrejestrowaniu pojazdów, 

• 1.231 dowodów rejestracyjnych, 

• 576 kart pojazdu, 

• przyjęto 761 zawiadomień o zbyciu pojazdów.  

► Wydano 299 praw jazdy, 28 decyzji o zatrzymaniu prawa jazdy oraz utworzono 

163 Profile Kandydata na Kierowcę.  
► Wydano 3 zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika w krajowym 

transporcie drogowym. 

► Wystawiono 7 wypisów z zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika 

drogowego. 
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► Wpisano do ewidencji 2 instruktorów nauki jazdy, przedłużono legitymacje 3 

instruktorom nauki jazdy.  

► Wydano zaświadczenie o sytuacji finansowej przedsiębiorcy ubiegającego się o 

licencję wspólnotową. 
► W powiecie sieradzkim na dzień 19 listopada br. zarejestrowanych było 157.466 

pojazdów. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 
► Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem nieruchomości, 

naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu Państwa i Powiatu 

Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do zasobu Skarbu Państwa. 

► Sporządzono wykaz lokali mieszkalnych i użytkowych przeznaczonych do oddania 

w najem. 

► Nadzorowano inwestycję:  
• „Dostosowanie istniejącego budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu do 

obowiązujących przepisów ppoż”  

• „Termomodernizacja Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Błaszkach wraz z 

montażem odnawialnych źródeł ciepła i energii elektrycznej w formule zaprojektuj i 

wykonaj”. 

• „Termomodernizacja Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Warcie wraz z 

montażem odnawialnych źródeł ciepła i energii elektrycznej w formule zaprojektuj i 

wykonaj”. 

► Wyłoniono wykonawców oraz udzielono zamówień publicznych na zadania: 

• Dostawa energii elektrycznej do obiektów Powiatu Sieradzkiego, 

• Usługa ubezpieczenia majątku i innych interesów Powiatu Sieradzkiego wraz z 

jednostkami organizacyjnymi i instytucjami kultury (2 części), 

• Sprawowanie funkcji inspektora nadzoru i kontroli nad robotami prowadzonymi w 

lokalach oraz nieruchomościach stanowiących własność Skarbu Państwa, 

• Remont lokali mieszkalnych w budynkach wielorodzinnych w Sieradzu, 

stanowiących własność Skarbu Państwa. 

► Przygotowano, przeprowadzono i udzielono zamówienia publicznego, na trzy 

zadnia prowadzone pn.: Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w 

Sieradzu; 

► Przygotowano, przeprowadzono i udzielono zamówienia publicznego na zadnie 

prowadzone pn.: Remont budynku mieszkalnego będącego własnością Skarbu Państwa, 

położonego w miejscowości Rafałówka 2, gm. Warta 

► Przesłano do Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych, informację o złożonych 

ofertach do postępowań przetargowych prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

► Prowadzono rejestry zamówień publicznych, opisywano dokumenty finansowe. 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami 
pozarządowymi 

► Realizowano zadania wynikające z ustawy o cmentarzach i chowaniu zamarłych w 

zakresie sprowadzania zwłok obywateli polskich z zagranicy. 

► Udzielano odpowiedzi na wystosowane wnioski o udostępnienie informacji 

publicznej. 

► Zakończono kwalifikacje wojskową. Trwają prace mające na celu rozliczenie 

statystyczne i finansowe. 

► Trwają przygotowania do przeprowadzenia wojewódzkiego kompleksowego 

ćwiczenia wieloszczeblowego TARCZA 2021 dot. obronności i obrony cywilnej. 

► Wydział zorganizował szkolenie dla pracowników jednostek samorządu 

terytorialnego szczebla podstawowego, dotyczące udziału w ćwiczeniu TARCZA 2021. 
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► Na wniosek Wojskowego Komendanta Uzupełnień wystąpiono do Komendy 

Powiatowej Policji w Sieradzu o przymusowe doprowadzenie żołnierzy rezerwy, którzy nie 

stawili się na ćwiczenia wojskowe. 

► Wydział zapewnia dostawę materiałów niezbędnych do prawidłowego 

funkcjonowania urzędu.  

► Opracowano i wykonano kalendarze powiatowe, na bieżąco dokonywano zakupów 

materiałów promocyjnych. 

► Zorganizowano obchody Narodowego Święta Niepodległości. 

W zakresie drogownictwa 
► Rozpoczęto procedurę przetargową zadania: 

• „Zmiana organizacji ruchu skrzyżowania ul. Sikorskiego z ul. Armii Krajowej w 

Sieradzu na skrzyżowanie o ruchu okrężnym” przy współudziale Gminy Miasta Sieradz; 

• „Przebudowa ulicy Oksińskiego poprzez wykonanie odcinka chodnika i częściową 
wymianę nawierzchni” przy współudziale Gminy Miasta Sieradz. 

► Trwają prace związane z realizacją zadania:  

• „Przebudowa drogi powiatowej nr 1740E Ciepielów – Wilczków – Klonów” Etap I i 

Etap II; 

• „Przebudowa drogi powiatowej nr 1751E – ul. Reymonta w Sieradzu”;  

• „Przebudowa drogi powiatowej nr 1700E od drogi wojewódzkiej nr 479 do 

miejscowości Ruda”; 

•„Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1719E w miejscowości Jakubice poprzez 

wykonanie chodnika”. 

► Rozpoczęto prace związane z realizacją zadania: 

• „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1705E w miejscowości Burzenin poprzez 

wykonanie chodnika”; 

• Zadania mającego na celu poprawę bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze 

oddziaływania przejść dla pieszych - przebudowa przejść dla pieszych. 

► Wykonano remonty cząstkowe dróg masą na zimno w ilości 117,90 m
2
 

• remonty dróg masą na gorąco w ilości 1.592 m
2
  

• remonty dróg emulsją z grysami w ilości 900 m
2
  

• koszenie poboczy kosiarką bijakową w ilości 74.290 m
2
  

• profilowanie równiarką dróg gruntowych i tłuczniowych w ilości 50.200 m
2
 

• ścinanie poboczy ścinarką w ilości 190.580 m
2
 

• wycinkę zakrzaczeń w ilości 960 m
2 

 

• wiórowanie posuszu w ilości 108 m
2
  

• pielęgnację 61 szt. drzew. 

► Wymieniono, uzupełniono i naprawiono 78 szt. znaków pionowych. 

W zakresie polityki społecznej 
► Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu realizuje zadania dotyczące 

funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. Ogółem funkcjonuje 111 rodzin zastępczych, w 

których przebywa 147 dzieci. W Rodzinnym Domu Dziecka przebywa dwoje wychowanków. 

Rodzinom zastępczym wypłacano ogółem 311 świadczeń na pokrycie kosztów utrzymania 

dzieci. 

► Przyznano pomoc (łącznie 47 świadczeń) na kontynuowanie nauki, dla 

wychowanków rodzin zastępczych i placówek opiekuńczo-wychowawczych oraz świadczenia 

finansowe i rzeczowe na usamodzielnienie: łącznie 10 świadczeń. Uprawnionym wypłacono 

także dodatki wychowawcze i dodatki w wysokości świadczenia wychowawczego – w sumie 

267 świadczeń.  
►Wydano 12 decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących mieszkańców 

domów pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Sieradzki, w tym 8 dotyczących 



14 

 

umieszczenia mieszkańców. W omawianym okresie wydano także 12 decyzji w sprawach 

związanych z korzystaniem z usług Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu (w tym 

11 kierujących do tej placówki). Wydano 6 decyzji dotyczących usług świadczonych w 

Dziennym Domu „Senior+” w Sieradzu (w tym 4 skierowania). 

► PCPR realizowało zadania z zakresu rehabilitacji społecznej osób 

niepełnosprawnych finansowane ze środków PFRON. W okresie sprawozdawczym na 

dofinansowanie do: 

• rehabilitacyjnych przeznaczono 7.907 zł, 

• sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych 26.061 zł,  

• przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych 26.075 zł.  

► W ramach programu „Aktywny samorząd”: 2.100 zł wydatkowano na pomoc w 

uzyskaniu prawa jazdy dla osoby z dysfunkcją narządu słuchu, 11.110 zł na pomoc w zakupie 

sprzętu elektronicznego lub jego elementów oraz oprogramowania, 1.000 zł na pomoc w 

zakupie wózka inwalidzkiego o napędzie elektrycznym, 5.800 zł na pomoc w utrzymaniu 

sprawności technicznej posiadanego skutera lub wózka inwalidzkiego o napędzie 

elektrycznym, 6.974 zł na pomoc w zakupie skutera inwalidzkiego o napędzie elektrycznym 

lub oprzyrządowania elektrycznego do wózka ręcznego.  

► Kontynuowano realizację projektu „Centrum Dla Rodziny w Powiecie Sieradzkim” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego. Uczestnikom projektu wsparcia udziela pięciu asystentów osobistych osób 

niepełnosprawnych. Korzysta z niego 35 osób z niepełnosprawnościami.  

Prowadzona jest usługa teleopieki zapewniająca bezpośrednią pomoc osobom 

niesamodzielnym/osobom z niepełnosprawnością poprzez kontakt z lekarzem oraz szybką 
reakcję w sytuacji zagrożenia życia i zdrowia (usługą objętych jest 20 osób). W ramach 

projektu prowadzone są także konsultacje psychologiczne dla rodzin zastępczych.  

► W dniu 16 listopada 2021 roku odbyły się warsztaty edukacyjne pn. 

„Odpowiedzialna rodzina”. Ich celem było promowanie i wdrażanie prawidłowych metod 

wychowawczych. Warsztaty przeprowadzono w ramach profilaktyki przemocy wobec 

dziecka, zgodnie z założeniami Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2022. Były przeznaczone dla 

rodziców i opiekunów sprawujących pieczę nad dziećmi - mieszkańców powiatu 

sieradzkiego.  

W zakresie sytuacji na runku pracy 
►Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu 

na dzień 15.11.2021 r. wyniosła 2.473 osoby, w tym 1.238 kobiet. 

► Osoby długotrwale bezrobotne stanowiły 52,8% ogółu zarejestrowanych,  

• osoby do 30 roku życia, stanowiły 30% ogółu zarejestrowanych,  

• osoby powyżej 50 roku życia stanowiły 25,7% ogółu zarejestrowanych, 

• osoby niepełnosprawne stanowiły 8,2% ogółu zarejestrowanych.  

► Stopa bezrobocia wg danych na dzień 30.09.2021 r. wynosiła 4,8 % w powiecie, 

5,9 % w województwie, 5,6 % w kraju.  

► W okresie międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 256 osób bezrobotnych.  

► Wyrejestrowano ogółem 229 osób bezrobotnych w tym 134 osoby z powodu 

podjęcia pracy. 

► Pracodawcy złożyli 69 ofert na 188 wolnych miejsc pracy i miejsc aktywizacji 

zawodowej. Z rejestrów wyłączono 49 osób z tytułu: prac interwencyjnych, bonu na 

zasiedlenie, szkolenia, staży, jednorazowych środków na podjęcie działalności gospodarczej. 

► W okresie międzysesyjnym podpisano 2 umowy w ramach środków Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego. Dziękuję za uwagę” – koniec cytatu.  

/Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Jacek Walczak 

 
Radny Jacek Walczak nawiązując do informacji międzysesyjnych przedstawianych przez 

Starostę podczas obrad sesji stwierdził, że czasami umykają rzeczy ważne i jako radny wnosi, 

żeby do niektórych rzeczy podchodzić efektywnie. Radny zwrócił się z prośbą o sprawdzenie 

efektywności wydatkowania pieniędzy na darmowe porady prawne, których było 50 w całym 

miesiącu, co daje 2,5 porad dziennie, co zdaniem radnego jest dosyć mało.  

W związku z powyższym radny zwrócił się z prośbą o sporządzenie statystyki ile tych porad 

było w roku bieżącym do chwili obecnej i podsumować, jaka jest efektywność finansowa tzn.: 

ile kosztowała jedna porada i czy jest to wysoki czy niski koszt? 

 

Radny poruszył również temat dotyczący kalendarzy powiatowych i stwierdził, że 

wielokrotnie będąc na terenie starostwa widział w pokojach kalendarze reklamujące firmy 

produkcyjne. Radny podkreślił, że skoro w informacji, jaką przedstawia Starosta jest zawarte, 

że będą wydrukowane kalendarze powiatowe to zwrócił się z wnioskiem, aby w pierwszej 

kolejności wyposażyć biura starostwa, aby nie było w tych pomieszczeniach kalendarzy 

reklamujących inne firmy produkcyjne. 

 

Radny nawiązał również do informacji międzysesyjnych przedstawianych przez Starostę, 
gdzie jego zdaniem są one zbyt szczegółowe i zdaniem radnego niektóre informacje powinny 

być uogólnione i nie powinno się przedstawiać wniosków na 1.000 zł, które zajmują tyle 

samo czasu ile podpisanie jakiejś dużej inwestycji. Radny zwrócił się z prośbą                                         
o przedstawianie w informacjach międzysesyjnych rzeczy naprawdę ważnych.     

 
 
7. Informacja na temat przygotowania zimowego dróg w sezonie zimowym 2021/2022. 
    /Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu/.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Wilczyński 

- Jacek Walczak 

- Michał Terka 

 
Radny Konrad Wilczyński poinformował, że wysłał zdjęcia na e-mail Biura Rady jak na ulicy 

Zajęczej wykonany jest chodnik, gdzie kostka brukowa jest wykonana bez podłoża 

betonowego i tak można położyć kostkę, lecz na terenach prywatnych posesji lub w parkach, 

gdzie nie ma obciążenia większego niż zwykły pieszy. Radny poinformował, że uzyskał 

informację, że ww. chodniki będą odśnieżane pojazdami specjalnymi, czyli pługami do 

odśnieżania dodając, że jego zdaniem odśnieżając chodniki pługami doprowadzi to do tego, 

że to podłoże nie wytrzyma długo i w przyszłym roku będzie już pofałdowane i nie przez 

drzewa tylko przez pojazdy i w tym wypadku należy zmienić podejście wykonania lub 

zmienić kwestię odśnieżania, a jeżeli byłaby podsypka piaskowo-cementowa lub kruszywem 

zwiększa to koszty wykonania chodnika, lecz daje gwarancję na dłuższe użytkowanie    

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek stwierdził, że jeżeli chodzi 

o standardy wykonania podbudowy do chodnika, to piasek używany na podbudowę jest 
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rzeczą normalną , tłuczeń lub betonowa podbudowa używany jest na zjazdach, parkingach                     

i tego tupu miejscach. Mając na uwadze standardy utrzymania zimowego i wykonanie 

chodnika na ulicy Zajęczej jest wystarczające na odśnieżanie chodnika pługiem i używanie 

posypywarki ciągnikowej dodając, że informacje przekazane przez radnego zostaną 
sprawdzone.        

 

Radny Jacek Walczak zwrócił się o rozważenie używania na podbudowę chodników jak nie 

podsypkę betonową to wuklinę wyrównującą pod sam piasek na ciągach pieszych dodając,                    

że wystarczy wieczorem przejechać się na ulicę Reymonta, która była wykonywana kilka lat 

temu schylić i zobaczyć pod światło jak są pozapadane kostki i są one nawet do 1cm 

zapadnięte i ona się nie pozapadała falująco bo gdyby była wuklina, to by się tak nie zapadła 

ewentualnie zapadłby się falująco i są to pojedyncze kostki pozapadane na długości kilometra 

nawet dwóch. Radny zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                            

o sprawdzenie wykonania ulicy Reymonta. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek poinformował, że na ok. 70 

cm chodnika na ulicy Reymonta okazało się, że jest tam glina i została tam zastosowana 

wuklina oraz siatka, zaś sama wuklina jest stosowana na oddzielenie gruntów nawodnionych                                                     

i tutaj dużą rolę odgrywa wykonanie podbudowy zaprojektowanej przez projektanta 

odpowiednio przez wykonawcę dodając, że sprawdzi wykonanie wykonania ulicy Reymonta.  

 

Radny Konrad Wilczyński zwrócił się z prośbą, aby to nie cena była głównym warunkiem 

wygrywania czy też wykonywania chodników czy ścieżek rowerowych tylko przyszłościowy 

tok rozumowania, bo jeżeli wykonane to zostanie prawidłowo to uniknie się częstych 

remontów dodając, że chodnik na ulicy Zajęczej za dwa lata będzie wymagał remontu                          

i należy używać dobrych materiałów do remontów chodników czy też ścieżek rowerowych                          

i nie należy brać najtańszego wykonawcy i architekta, który wykonuje projekt powinien 

wskazywać na podnoszenie standardów wykonania i wtedy rozwój Powiatu jest na korzyść 
Starosty, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, radnych, zaś wykonywanie inwestycji 

najtańszym kosztem może powodować skutek odwrotny.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Robert Piątek stwierdził, że zarówno nie 

ekonomiczne jak i nie potrzebne jest przemianowywanie pewnych rzeczy w drogach tym 

bardziej, że mamy wiele dróg do przebudowy i są one wykonywane w odpowiedniej formie                   

i środki są wydatkowane racjonalnie.                

 

Radny Michał Terka jako Przewodniczący Komisji Drogownictwa, Komunikacji i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że wiele tych spraw i uwag zgłaszanych przez radnych 

opozycyjnych są na Komisji omawiane i przedstawianie tych spraw na sesji jest nie na 

miejscu i można je zgłaszać podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady. Odnosząc się do 

wypowiedzi radnego Jacka Walczaka wyraził zadowolenie, że z centymetrem na długości 

prawie 2 kilometrów zmierzył i stwierdził, że są te zagłębienia w kostce do 1 cm dodając,                  

że chętnie, jako Przewodniczący Komisji wybierze się z radnym na lustrację ulicy Reymonta, 

jak również pozostali członkowie Komisji.   

   

Wiceprzewodniczący Rady o godzinie 14
25

 ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

Wznowienie obrad godzina 14
30. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/305/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w  sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok.  

Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Sieradzkiego na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Edward 

Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

WSTRZYMAŁ SIĘ (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/ Uchwała nr XL/305/2021stanowi załącznik nr 3 do protokołu/.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 Rady Powiatu 
Sieradzkiego z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przeznaczenia środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane 
przez Powiat Sieradzki w 2021 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/306/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w  sprawie 

zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 30 marca 2021 roku 

w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki w 2021 roku. 

Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 
Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przeznaczenia 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 
realizowane przez Powiat Sieradzki w 2021 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 



18 

 

/Uchwała nr XL/306/2021stanowoi załącznik nr 4 do protokołu/.  

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
Gminą Goszczanów umowy dotacji na bieżącą naprawę chodnika w miejscowości 
Ziemięcin. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/307/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w  sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Goszczanów umowy dotacji na bieżącą naprawę 
chodnika w miejscowości Ziemięcin. 
Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie z Gminą Goszczanów umowy dotacji na bieżącą naprawę chodnika   
w miejscowości Ziemięcin.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/Uchwała nr XL/307/2021 Stanowi załącznik nr 5 do protokołu/.  

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych z terenu 
Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/308/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w  sprawie 

rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych z terenu Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 
Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin aptek 
ogólnodostępnych z terenu Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/Uchwała nr XL/308/2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady Powiatu 
Sieradzkiego. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/309/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie 

uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet dla 
radnych Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Edward 

Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

WSTRZYMAŁ SIĘ (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/Uchwała nr XL/309/2021 Stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu 

Powiatu Sieradzkiego – Starosty. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Wilczyński 

Wiceprzewodniczący przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Wniosek 

uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wniosku zgłoszonego przez radnego Konrada Wilczyńskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

PRZECIW (18) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał 

Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Olga Kołoszczyk 

 

Po głosowaniu Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek radnego został odrzucony.  
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Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/310/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Starosty. 

Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego - Starosty.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał Ławniczak, 

Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

PRZECIW (2) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak 

WSTRZYMAŁ SIĘ (2) 

Mariusz Bądzior, Konrad Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/Uchwała nr XL/310/2021stanowi załącznik nr 8 do protokołu/.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji                         
i finansowania zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - 
Zwierzyniec” w roku 2022. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Jan Kołodziejczyk przedstawił treść projektu uchwały                          

Nr XL/311/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie 

wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji i finansowania zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec” w roku 2022. 
Następnie przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały 

poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli wspólnej z Gminą 
Złoczew realizacji i finansowania zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E 
Złoczew - Zwierzyniec” w roku 2022.  

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej 

Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

NIEOBECNI (1) 

Olga Kołoszczyk 

/Uchwała nr XL/311/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/.  
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15. Sprawy różne. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Maciej Sulgan 

- Konrad Wilczyński 

 

Radny Maciej Sulgan zwrócił się z apelem do radnych w imieniu swoim i organizatorów 

„Szlachetnej Paczki” o włączenie się do akcji pomocy rodzinom objętych „Szlachetną 
Paczką” tak jak w roku poprzednim.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o wpłacanie pieniędzy do Biura Rady 

Powiatu na „Szlachetną Paczkę” zgodnie z apelem radnego Macieja Sulgana. 

 

Radny Konrad Wilczyński poinformował, że otrzymał internetową wiadomość od 

mieszkańców czy jest taka możliwość, aby na parkingu przed budynkiem Starostwa zostały 

zamontowane parko maty z pierwszą godziną postoju gratis a następne godziny płatne. 

 

Starosta Sieradzki – Mariusz Badzior poinformował, że jest możliwość zainstalowania parko 

matów i było to rozpatrywane wcześniej z uwagi na fakt, że jest bardzo dużo samochodów, 

które przyjeżdżają nie tylko do Starostwa, lecz do wszystkich innych instytucji, które są                        
w pobliżu Starostwa i w najbliższym czasie należy podjąć w tym kierunku działania, aby 

usprawnić możliwość parkowania na parkingu przed Starostwem.    

 

Więcej spraw nie wnoszono.     

 
 
16. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Jan 

Kołodziejczyk o godz. 15
22 

zamknęła obrady XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 
Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Sieradzkiego 
 

Jan Kołodziejczyk 
 

Protokołowała: 

Iza Ogińska 
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Załączniki:  
1. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego                     

w okresie od XXXIX do XL sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Informacja na temat przygotowania zimowego dróg w sezonie zimowym 2021/2022.  

3. Uchwała Nr XL/305/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                        

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok;  

4. Uchwała Nr XL/306/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                        

w sprawie zmiany uchwały NR XXXII/255/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 

30 marca 2021 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki 

w 2021 roku;  

5. Uchwała Nr XL/307/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku 

zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Goszczanów 

umowy dotacji na bieżącą naprawę chodnika w miejscowości Ziemięcin; 

6. Uchwała Nr XL/308/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                          

w sprawie rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych z terenu Powiatu Sieradzkiego na 

2022 rok;  

7. Uchwała Nr XL/309/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                                            

w sprawie uchwalenia wysokości diet dla radnych Rady Powiatu Sieradzkiego;  

8. Uchwała Nr XL/310/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                         

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

– Starosty;  

9. Uchwała Nr XL/311/2021 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 listopada 2021 roku                         

w sprawie wyrażenia woli wspólnej z Gminą Złoczew realizacji i finansowania 

zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew - Zwierzyniec” w roku 

2022.  

 


